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حسن روشن: 
 استقلال با ساپینتو 

 زیبا بازی 
نمی کند

گاتسالوف: ایران برای جام  
یاریگین به روسیه خواهد آمد

ایسنا: سرمربی جدید تیم ملی کشتی آزاد 
روسیه از قبول ایران برای حضور در رقابت های 
جام یاریگین خبر داد. به گزارش تاس، حاجی 
مراد گاتسالوف، سرمربی تیم کشتی آزاد 
روسیه درباره شرکت تیم کشتی این کشور 
در جام یاریگین گفت: همه کشورها به طور 
جدی در حال آماده سازی هستند. ما در این 
رقابت ها قوی ترین کشتی گیران تیم روسیه 
را روانه رقابت ها خواهیم کرد که از جمله آنها 
می توان به زائور اوگویف، حاجی مراد رشیدوف، 
زائوربک سیداکوف و آرتور نایفونوف اشاره کرد. 
البته عبدالرشید سعد ا... یف، قهرمان دو دوره 
المپیک، این مسابقات را از دست خواهد داد. 
به گفته این مربی کشتی گیران خارجی از 
جمله نمایندگان ایران نیز در این مسابقات 
حضور خواهند داشت. وی گفت: ما همچنین 
از ورزشکاران خارجی از ایران، قزاقستان، 
قرقیزستان، ازبکستان و تعدادی کشورهای 
دیگر به کراسنویارسک دعوت کردیم که اتفاقا 
ایرانی ها حضور خود را تایید کرده اند. این 
مسابقات در تاریخ ۶ بهمن تا ۹ بهمن در کاخ 
ورزشی ایوان یاریگین در کراسنویارسک برگزار 
می شود و قوی ترین کشتی گیران روسیه در 
این مسابقات شرکت خواهند کرد. پنج کشتی 
گیر برتر طبق نتایج مسابقات قهرمانی کشور 
در سال ۲۰۲۲ و سایر نفرات برگزیده در این 

رقابت ها حضور خواهند داشت. 

خارجازمستطیلسبز

پیام آنچلوتی برای گرت بیل 
به  مادرید  رئال  ایتالیایی  سرمربی 
خداحافظی گرت بیل از فوتبال واکنش نشان 
داد. به گزارش اسپورت، گرت بیل در سن ۳۳ 
سالگی تصمیم گرفت که از فوتبال خداحافظی 
کند. بیل روزهای خوبی را با رئال مادرید 
پشت سر گذاشت و پنج قهرمانی را با این 
تیم در لیگ قهرمانان اروپا به دست آورد. دو 
قهرمانی بیل در لیگ قهرمانان اروپا با آنچلوتی 
بود. این سرمربی ایتالیایی به خداحافظی 
گرت بیل از میادین واکنش نشان داد و پستی 
را منتشر کرد. او در این پست نوشت: بیل تو را 
فراموش نخواهیم کرد. از تو تشکر می کنیم. 
بیل بعد از جدایی از رئال مادرید راهی لیگ 
آمریکا شد  و توانست قهرمانی در این لیگ را 

هم تجربه کند. 

خبـــــر

برد در ضربات پنالتی 

بیرانوند ،ناجی پرسپولیس مقابل ون پارس

سالپنجم
شماره1466

آرمان ملی: روز گذشته رقابت های مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی پیگیری شد که 
در مهم ترین دیدار تیم پرسپولیس در ضربات 

پنالتی مقابل ون پارس به برتری رسید. 
 برد آلومینیوم

در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی 
تیم آلومینیوم اراک در تهران مهمان تیم آریو 
اسلامشهر بود که در پایان این دیدار تماشایی 
و جذاب تیم دسته دومی اسلامشهری دست 
به کار بزرگی زد و توانست در پایان نود دقیقه 
شاگردان رحمتی را با نتیجه ۲ بر ۲ متوقف کند 
تا تکلیف تیم پیروز در وقت های اضافی مشخص 
شود. در انتهای دومین وقت  اضافی اراکی ها 
توسط علیرضا نقی زاده در دقیقه ۱۰۹ به گل 
سوم و برتری بخش خود رسیدند تا به این ترتیب 
آلومینیوم اراک با برتری ۳ بر ۲ مقابل رقیب 
اسلامشهری خود، پس از تیم هوادار به عنوان 
دومین تیم راهی مرحله یک هشتم نهایی شود. 

 برد پرسپولیس 
تیم های فوتبال پرسپولیس تهران و ون 
پارس نقش جهان اصفهان در ورزشگاه خالی 
از تماشاگر آزادی تهران و در قالب مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی فوتبال ایران، 
یادواره آزادسازی خرمشهر مقابل یکدیگر 
صف آرایی کردند. دقیقه ۷ ارسال بلندی که از 
نقطه اوت توسط علی آزادمنش انجام گرفت را 
علی نعمتی به هوا پرید و با دست زد و سعاد 
وفاپیشه نقطه پنالتی را نشان داد. ایمان کیانی 
این توپ را تبدیل به گل کرد. دقیقه ۱۵ حرکت 
انفرادی و زیبای مهدی ترابی و به هم ریختن 
مدافعان ون پارس با یک ضربه خطرناک 
به سمت دروازه احمد مهرابی با اختلاف نه 
چندان زیاد به بیرون رفت. دقیقه ۴۷ ارسال 
مهدی ترابی به داخل محوطه جریمه ون پارس 
با اشتباه احمد مهرابی توپ را مقابل پای علی 
نعمتی قرار داد اما گلر ون پارس با سیو دیدنی 
توپ را به کرنر فرستاد و اشتباه خود را نیز 
جبران کرد. دقیقه ۴۸ آخرین موقعیت جدی 
برای پرسپولیس در نیمه اول با شوت سیامک 

نعمتی و سایش به تیرک عمودی ون پارس 
راهی کرنر شد. دقیقه ۵۰ توپ در پشت محوطه 
جریمه ون پارس روی پای راست سروش 
رفیعی چسبید و از فاصله ای دور به تیرک 
افقی دروازه ون پارس برخورد کرد و با خوش 
شانسی ونپارسی ها به گل تبدیل نشد. دقیقه 
۵۴ شوت پای چپ خطرناک مهدی ترابی پس 
از عکس العمل دیدنی مهرابی به تیرک افقی 
دروازه برخورد کرد و به کرنر تبدیل شد. دقیقه 
۵۸ محمدرضا شیرزادی درون محوطه جریمه 
ون پارس محمد عمری را سرنگون کرد و در 
ادامه اسماعیلی فر توپ برگشتی را گل کرد اما 
سعاد وفاپیشه این بار برای پرسپولیس اعلام 
پنالتی کرد و موقعیت گلزنی برای پرسپولیس 
فراهم شد. گیورگی گولسیانی از روی نقطه 
پنالتی با شلیک توپ به سمت راست دروازه ون 
پارس و تشخیص جهت توپ توسط مهرابی، 
بازی را به تساوی کشاند. دقیقه ۶۶ بازی و در 
شرایطی که فقط چند دقیقه از گل تساوی 
بخش پرسپولیس می گذشت، ابوذر صفرزاده 
با هوشیاری و جایگیری خوب پاس تو دری که 
برایش ارسال شد بار دیگر دروازه پرسپولیس 
را گشود و ون پارس دوباره از حریف قدرتمند 
خود پیش افتاد. دقیقه ۷۷ مهدی ترابی توپ 
را به قصد ارسال برای ضربه سر مهاجمان به 

داخل محوطه جریمه ون پارس فرستاد که این 
ارسال پس از برخورد مستقیم با تیرک دروازه 
در برابر پای امید عالیشاه قرار گرفت و پس از 
دفع شوت وی، مرتضی پورعلی گنجی با شوت 
پای راست توپ را از میان مدافعان ون پارس 
عبور داد و به تور چسباند تا بازی دوباره مساوی 
شود. دقیقه ۸۰ شوت یک تیکه و سر ضرب 
وحید امیری با پای چپ از راه دور با اختلاف 
کم از کنار دروازه ون پارس به اوت رفت. دقیقه 
۹۰+۴ شوت پای چپ محکم و خطرناک وحید 
امیری به شکلی معجزه آسا به تیرک اصابت 
کرد و گل نشد. بازی پس از ۹۰ دقیقه با تساوی 
۲ بر ۲ همراه شد و به وقت های اضافه اول و دوم 
رفت. دقیقه ۲+۹۵ شوت محمد عمری بازیکن 
پرسپولیس با واکنش زیبای احمد مهرابی 
مواجه شد. دقیقه ۵+۹۵ پرسپولیس به وسیله 
مهدی عبدی صاحب یک ضدحمله و موقعیت 
جدی گلزنی شد و باز هم احمد مهرابی به 
عنوان سد محکم در برابر بازیکنان قرمزپوش 
ایستادگی کرد. دقیقه ۱۰۹ حرکت انفرادی 
محمد عمری و شوت آرام وی را مدافعان 
ون پارس از روی خط دروازه بازگشت دادند. 
دقیقه ۱۱۴ سعاد وفاپیشه به سود پرسپولیس 
پنالتی گرفت؛ محمد امینی با یک تکل امید 
عالیشاه را نقش بر زمین کرد. اما میلاد سرلک 

بازیکن تعویضی پرسپولیس پنالتی را به تیرک 
سمت راست مهرابی زد و بهترین موقعیت 
پرسپولیسی ها برای زدن گل برتری از دست 
رفت. دقیقه ۱۱۹ علیرضا بیرانوند که جای خود 
را در درون دروازه پرسپولیس به احمد گوهری 
داده بود با تشخیص یحیی گل محمدی برای 
ضربات پنالتی وارد زمین شد. ۱۲۰ دقیقه 
تلاش دو تیم با تساوی ۲ بر ۲ به پایان رسید 
و کار به ضربات نفس گیر پنالتی کشیده شد. 
در ضربات پنالتی پرسپولیس به برتری ۴ بر 

یک رسید. 
 صحبت های سرمربی ون پارس

مجتبی توتونی پس از دیدار ون پارس مقابل 
پرسپولیس در مرحله یک شانزدهم نهایی 
جام حذفی، اظهار داشت: از تلاش فوق العاده 
بچه های تیمم در این ۱۲۰ دقیقه مقابل تیم 
بسیار خوب پرسپولیس تشکر می کنم. به 
تیم خوب پرسپولیس و یحیی گل محمدی 
تبریک می گویم. این تیم صدرنشین لیگ برتر 
است و واقعا فوتبال خیلی خوبی ارائه می دهد.  
سرمربی تیم ون پارس تصریح کرد: از زمانی که 
قرعه کشی اتفاق افتاد می دانستیم بازی خیلی 
سختی داریم. سخت ترین قرعه ای بود که 
ممکن بود برای ما اتفاق بیفتد ولی در کنارش 
انگیزه هایی که بچه های ما داشتند تا کیفیت 
خوبی را ارائه بدهند باعث شد در ضربات پنالتی 
مغلوب پرسپولیس و از دور مسابقات حذف 
شویم. باز هم از تمام بازیکنانم و زحماتشان 
تقدیر می کنم. وی در خصوص اینکه اگر تیمش 
همین انگیزه را در مسابقات لیگ دسته اول 
داشته باشد می تواند در جدول جایگاه خوبی 
داشته باشد، گفت: موافقم. این انگیزه  را در لیگ 
یک هم داریم اما از هفته نهم وقتی این تیم را 
تحویل گرفتم، تیم آخر جدول بود. در ۷ هفته 
گذشته ۷ پله صعود کردیم و الان شرایط تیم ما 
به گونه ای است که درست است دهم هستیم 
اما با تیم دوم جدول ۹ امتیاز فاصله داریم. 
مطمئن باشید در نیم فصل دوم تمام تلاشمان 

را برای صعود به لیگ برتر به کار می گیریم.

بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال گفت: شرایط آبی پوشان 
را حاد نمی بینم که بخواهند این همه فشار به تیم و ریکاردو 
ساپینتو وارد کنند. مهدی پاشازاده در گفت وگو با تسنیم، 
درباره حمایت مدیران باشگاه استقلال از ریکاردو ساپینتو، 
اظهار داشت: وضعیت استقلال را خیلی حاد نمی بینم و 
هجمه ها روی ساپینتو و باشگاه را قبول ندارم. فکر کنم از بیرون 
فشارهای الکی وارد کرده اند. این اتفاقات برای بارسلونا و رئال 
مادرید هم می افتد. درست است که استقلال از صدر جدول 
۵ امتیاز عقب افتاده ولی بازی های زیادی باقی مانده است. 

وی در مورد اعتراض شماری از هواداران استقلال به کم کاری 
بازیکنان تصریح کرد: این را هم قبول ندارم. بازیکن هیچ موقع 
خودش را خراب نمی کند. بازیکن هم انسان است و از شانس 
او ممکن است در یک بازی آماده نباشد. اصلًا نمی شود اسم 
کم کاری را آورد. بازیکن پیشین استقلال در خصوص اینکه چه 
توصیه ای به کادرفنی و بازیکنان این تیم دارد، گفت: استقلال 
کادرفنی و عوامل دارد و خودشان حرفه ای هستند و می دانند 
چه کار کنند. آنها باید هر چه زودتر تیم را جمع و جور کنند و با 
یک بازی خوب برگردند. پیشکسوتان و هواداران باید حمایت 

کنند. بی جهت انتقاد نکنیم و بی جا حرف نزنیم. باشگاه مدیر 
دارد، تیم سرمربی دارد و هر جا ننشینیم نظر بدهیم. شما از من 
سؤال کردید و گفتم این تیم کادرفنی دارد و خودشان حرفه ای 
هستند. پاشازاده در خصوص تقابل استقلال با تراکتور تبریز 
در مرحله یک شانزدهم جام حذفی فوتبال تأکید کرد: الان 
مساله جام حذفی است و شرایط این مسابقات فرق می کند. 
حتماً کادرفنی بازی ها را آنالیز کرده اند و می دانند چطور باید 
بازی کنند. امیدوارم بازی خوبی باشد و استقلال برنده شود. 
وی در رابطه با عدم اعتقاد ساپینتو به بازیکنانی چون عزیزبک 
آمانوف گفت: نمی توانیم از بیرون نظر دهیم و نمی دانیم چه 
کسی آماده است و چه کسی نیست. باید به کادرفنی اختیار 
داد. آنها قطعا بهتر می دانند چه تغییراتی در تیم شان برای نیم 

فصل دوم داشته باشند. 

پاشازاده: 

شرایط استقلال حاد است که به ساپینتو فشار می آورند؟

   آمادگی
اکانت توییتری باشگاه بایر لورکوزن پستی 
را مخصوص سردار آزمون ستاره ایرانی خود 
منتشر کرد و چهار تصویر از آزمون را در حال انجام 

تمرینات به اشتراک گذاشت. 

      آخرین تمرین 
تیم فوتبال استقلال تهران بعد از ناکامی در پیروزی 
مقابل تراکتور در ورزشگاه بنیان دیزل، دیروز آخرین 
جلسه تمرین تاکتیکی خود پیش از دیدار برابر تراکتور 

را پشت سر گذاشت. 

           برتری
شاگردان میکل آرتتا در آرسنال که در لیگ برتر 
با اقتدار در صدر قرار دارند،  با پیروزی -3 0 مقابل 
آکسفوردیونایتد، راهی دور چهارم رقابت های جام حذفی 

شدند.  نگلیس  ا

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: علی میرزابیگی کارشناس داوری، درباره قضاوت 
سعاد وفاپیشه داور دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و ون 
پارس اصفهان در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی 
گفت: تیم داوری سیستم رادیویی نداشت که یک ایراد است. 
دقیقه ۹، علی نعمتی و بازیکن ون  پارس روی هوا می پرند 
که بازیکن ون  پارس نعمتی را شارژ می کند و گرفتن پنالتی 
به سود ون پارس اشتباه بود. وی افزود: در دقیقه ۱۳، توپ به 
دست بازیکن ون پارس خورد که روی خط محوطه جریمه 
بود ولی چون وضعیت دست طبیعی بود، نمی توانست پنالتی 
باشد. کمک داوران دو آفساید در نیمه نخست گرفتند که 
درست بود. دقیقه ۴۶، بازیکن ون پارس روی وحید امیری 
تکل زد ولی داور خطایی نگرفت. داور باید به بازیکن ون پارس 
کارت زرد می داد. کارشناس داوری فوتبال کشورمان 
خاطرنشان کرد: دقیقه ۵۸، ابتدا تصور می شد محمد عمری 
شبیه سازی کرده است ولی پای حریف به او می خورد و اعلام 
پنالتی درست بود. دقیقه ۶۶، گل دوم ون  پارس در حالی به 
ثمر رسید که هافبک چپ این تیم نیم بدن روی پاس اول در 
آفساید قرار داشت. گل دوم پرسپولیس درست بود و مشکلی 
نداشت. در دقیقه ۶۸، حرکت احمد گوهری روی بازیکن ون  
پارس خطا نبود چون ابتدا توپ را زد و سپس به او برخورد 
کرد. میرزابیگی در پایان گفت: در وقت های اضافه، بازیکن ون  
پارس روی هنانوف خطا کرد و مستحق کارت زرد بود. اعلام 
پنالتی روی عالیشاه درست بود. در تصاویر اینطور مشخص 
بود که دروازه بان ون  پارس یک خط جلوتر آمده و ضربه 

پنالتی باید تکرار شود. 

بیــنالمــلل
 به گزارش نشریه تلگراف انگلیس؛ ناصر الخلیفی رئیس 
باشگاه پاری سن ژرمن از جانب کارفرمایان خود در قطر 
ماموریت پیدا کرده تا آنها را در لیگ برتر انگلیس نیز صاحب 
تیم کند و گویا تاتنهام گزینه مورد نظر او و قطری هاست. 
طبق گزارش تلگراف؛ الخلیفی به تازگی در هتلی در لندن با 
دنیل لوِی رئیس باشگاه تاتنهام مذاکراتی داشته است که در 
آن دو طرف درباره شرایط انتقال بخشی از مالکیت باشگاه 
به صحبت  کردند. این طور که پیداست گروه سرمایه گذاری 
قطر به عنوان مالک باشگاه پاری سن ژرمن رویکردی مانند 
مالکان اماراتی منچسترسیتی را برای تیمداری در نقاط 
مختلف جهان در پیش گرفته  و پیش از این نیز در ماه اکتبر 
سال گذشته ۲۲ درصد از سهام باشگاه براگای پرتغال را 
در ازای ۹۰ میلیون پوند خریداری کرده که این دومین 
سرمایه گذاری آنها برای خرید یک تیم فوتبال پس از 
پاری سن ژرمن در سال ۲۰۱۱ است. آنها اکنون در تلاش 
برای ورود به جمع مالکان باشگاهی دیگر، پیشنهادی نزدیک 
به یک میلیارد پوند برای خرید ۲۵ درصد از سهام باشگاه 

تاتنهام ارائه کرده اند. 
  سایت HLN بلژیک مدعی شده که آندره آ پیرلو سرمربی 
تیم فاتح کاراگمرک ترکیه نسبت به جانشینی روبرتو مارتینس 
روی نیمکت تیم ملی بلژیک ابراز آمادگی کرده است. پیرلو که 
دوران مربیگری اش را دو سال قبل در یوونتوس آغاز کرد و در 
پایان همان فصل هم اخراج شد، در سوپرلیگ ترکیه وضعیت 
بهتری دارد و همین موضوع سبب شده که در خصوص احتمال 
ورودش به کادر فنی تیم ملی بلژیک گمانه زنی شود، هر چند 
که شانس او با توجه به سابقه کمی که در زمینه مربیگری دارد، 
چندان جدی به نظر نمی رسد. علاوه بر این معیارهای تعیین 
شده از سوی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بلژیک برای 
جانشین مارتینس هم پیرلو را از لیست نامزدهای اصلی خارج 
می کند. این معیارها شامل داشتن افتخارات و قهرمانی های 
فراوان، تجربه کار در رده ملی، مهارت در مدیریت فردی و 
دانش تاکتیکی فراوان است. روبرتو مارتینس سرمربی سابق 
بلژیکی ها پس از ناکامی اخیر این تیم در جام جهانی ۲۰۲۲ به 
کار خود در کنار شیاطین سرخ پایان داد. در همین حال تیم 
پیرلو هم در جدول رده بندی سوپرلیگ ترکیه رده دهم را در 
اختیار دارد. گفته می شود که هئیت رئیسه فدراسیون فوتبال 
بلژیک روز جمعه تشکیل جلسه خواهد داد تا درباره گزینه های 
موجود برای جانشینی روبرتو مارتینسی که به تازگی سرمربی 

پرتغال شده، تصمیم گیری کند. 

دیدگـــــاه
بازی های خوب پرسپولیس مقابل مدعیان 

محمودشافعی
کارشناس فوتبال  

شاگردان گل محمدی در جام حذفی به برتری رسیدند و از 
سوی دیگر نتایج پرسپولیس در نیم فصل اول راضی کننده بود. 
پرسپولیس مقابل تیم های خوب و مدعی بازی های بهتری 
را انجام داده است. ضمنا در اکثر بازی های نیم فصل اول 
صدرنشینی خودش را حفظ کرد. در ۲ دیدار آخر هم برابر 
گل گهر سیرجان و نساجی مازندران به ۲ پیروزی شیرین دست 
یافت تا قهرمان نیم فصل شود. به نظر می رسد پرسپولیس بعد 
از رقابت های جام جهانی شرایط خیلی آرمانی و ایده آلی را 
پشت سر می گذارد. پیروزی  مقابل گل گهر در سیرجان بسیار 
تعیین کننده و ۶ امتیازی بود، چراکه این تیم یکی از چهار تیم 
مدعی قهرمانی در رقابت های لیگ برتر است.  تا پایان مسابقات 
لیگ برتر ۱۵ هفته باقی مانده است و از حالا نمی توان تیم 
قهرمان لیگ برتر را پیش بینی کرد. ولی با این حال پرسپولیس 
با توجه به اینکه این فصل بازیکنانی خوبی را در اختیار دارد 
به طور حتم مدعی اصلی قهرمانی در لیگ برتر خواهد بود و به 
قهرمانی خوشبین هستم. یحیی گل محمدی و رضا درویش 
مدیریت باشگاه پرسپولیس باید برای پوشش نقاط ضعف تیم، 
نفرات خوبی را جذب کنند تا پرسپولیس در نیم فصل دوم هیچ 
مشکلی از نظر بازیکن نداشته باشد.  اگر پرسپولیس همین روند 
را در مسابقات لیگ برتر ادامه دهد خیلی شانس دارد تا قهرمان 
لیگ برتر شود. در رقابت های جام حذفی هم قرعه خوبی به 
پرسپولیس خورده و می تواند با پیروزی این دوره از رقابت ها 
را آغاز کند. پرسپولیس در خط حمله مهاجمانی نظیر عیسی 
آل کثیر و دیاباته را دارد که مهره های بسیار خوبی هستند و 
می توانند جای خالی لوکادیا را پر کنند. همچنین مهدی عبدی 
و حامد پاکدل مهاجمان خیلی خوبی هستند که می توانند به 

روزهای اوج خود بازگردند. 

بهداد سلیمی: 

همه جای وزنه برداری خرابه است 
بهداد سلیمی سرپرست نایب رئیسی فدراسیون وزنه برداری 
گفت: سعی کردیم تعامل را با کشورها برقرار کنیم و امیدوارم در 

پست هایی که گرفتیم موثر باشیم. 
 گرفتن پست در کنفدراسیون وزنه برداری

بهداد سلیمی در گفت وگو با ایسنا درباره  گرفتن پست در 
کنفدراسیون وزنه برداری آسیا بیان کرد: انتخابات کنفدراسیون 
آسیا خوب و مثبت بود و تیم جدیدی برای انتخابات معرفی شد. 
هیچ کدام قبلا در پست های آسیایی کاندیدا نبودیم و توانستیم 
هر چهار پست را بگیریم. امیدوارم هر کدام از ما در پست هایی 
که هستیم، بتوانیم در رشد وزنه برداری ایران و آسیا موثر باشیم. 

 انتخابات کمیسیون ورزشکاران
سلیمی در پاسخ به این پرسش که گفته می شود طبق 
رایزنی ها شما از انتخابات کمیسیون ورزشکاران جهان انصراف 
دادید تا در انتخابات کنفدراسیون آسیا چند پست گرفته شود و 
چنین چیزی درست است؟ تصریح کرد: به هر حال بحث رایزنی 
و تعامل با کشورها است. ما سعی کردیم با کشورها تعامل برقرار 
کنیم. اگر هم چنین اتفاقی افتاده باشد در راستای تعامل و 
گرفتن پست در انتخابات کنفدراسیون آسیا بوده است. او در 
پاسخ به این پرسش که سجاد انوشیروانی کاندیدای انتخابات 
فدراسیون است، قرار است تغییری در سرپرستی فدراسیون 
داده شود یا خیر؟ تاکید کرد: من در جریان این موضوع نیستم 
و آقای انوشیروانی با قدرت کار خود را پیش می برد. ما تابع نظر 

وزارت ورزش و وزیر هستیم و در راستای وظایفی که بر دوش ما 
محول شده است، تلاش می کنیم تا راه را به درستی پیش ببریم. 

 بدهی ها 
سرپرست نایب رئیسی فدراسیون در مورد اینکه با توجه به 
بالا رفتن قیمت دلار و هزینه ها، اعزام نوجوانان دختر و پسر 
ایران به مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان در دستور کار 

فدراسیون است یا خیر؟ گفت: اگر توفیق این را داشته 
باشیم که در ادامه راه در فدراسیون وزنه برداری باشیم، 

دو بحث را داریم. ما باید برای اعزام ها اولویت بندی 
کنیم و اعزام هایی که جهت کسب سهمیه المپیک 
هستند، در اولویت اول قرار دارند و اولویت بعدی 
اعزام تیم های پایه است. تلاش می کنیم در تمام 

مسابقاتی که برای تیم های پایه است، حضور 
داشته باشیم و بتوانیم نتیجه بگیریم. 

در طول سال های گذشته 
اعزام تیم های پایه بسیار 

ضعیف بوده و اردوها نیز 
خوب نبوده است و ما 
ضعف ها تلاش می کنیم که  این 
کنیم.  برطرف  سلیمی را 

سش در پاسخ به این  پر
فنی که قرار است با  ر د کا

تیم ملی بزرگسالان ادامه همکاری داده شود یا خیر؟ تصریح 
کرد: این بستگی به نظر کمیته فنی دارد و نفرات بزرگی در آن 
حضور دارند. باید ببینیم اعضای کمیته فنی از نتایج قهرمانی 
جهان کلمبیا راضی هستند یا خیر و چه تصمیمی در مورد 
ادامه کار با کادرفنی می گیرند و در اولین فرصت جلسه کمیته 
فنی تشکیل می شود. او در مورد بدهی های فدراسیون نیز 
گفت: چالش های ما زیاد است و به دلیل بدهی مالیاتی، حساب 
فدراسیون مسدود شده بود. در مورد بدهی به شرکت توسعه و 
تجهیز نیز دچار مشکل هستیم و بدهی شش سال گذشته تلنبار 
شده است. واقعا جایی در وزنه برداری نیست که روی آن دست 
بگذاریم و خرابه نباشد. تلاش می کنیم تمام این مشکلات را 
برطرف کنیم. سرپرست نایب رئیسی فدراسیون در پاسخ 
به این پرسش که کمک حامی مالی قرار است برای 
اعزام ها صرف شود یا تسویه بدهی های فدراسیون؟ 
تاکید کرد: در پنج، شش ماه گذشته رایزنی هایی 
با حامیان مالی داشتیم که نتیجه داد و یک 
حامی مالی که در خیلی از عرصه ها 
سرمایه گذاری  رشته ها  و 
می کند، ترغیب شد که به 
وزنه برداری ورود کند. 
واقعا خوشحالیم که 
این اتفاق افتاده 
است. به هر حال 

ید  و با کرد  مدیریت 
به فدراسیون تزریق منبع مالی که 
جایی که به وزنه برداری می شود، در 
می کند، هزینه شود. ایران کمک 

استقلال در هفته پانزدهم لیگ برتر نتوانست 
مقابل تراکتور برنده باشد و علاوه بر این موضوع 
کیفیت خوبی هم از خود نشان نداد. حسن روشن 
پیشکسوت استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
 هیات مدیره باشگاه استقلال موافقت 
خود را با ادامه حضور ریکاردو ساپینتو 
اعلام کرده و از وی برای فصل نقل و انتقالات 

زمستانی فهرست خرید خواستند؟
با توجه به کارنامه ای که ساپینتو داشت و 
وجنات وی به استقلال نمی خورد عقد قرارداد 
با او را مناسب نمی دیدم. اما در شرایط فعلی 
ادامه همکاری با ساپینتو بهترین تصمیم بود 
چون سرمربی با استانداردهای لازم برای هدایت 
استقلال وجود ندارد و کسی نیست که بتواند شان 

تیم را حفظ کند. 
در  ساپینتو  استقلال  وجود  این  با   
هفته های پایانی نیم فصل اول نتایج خوبی 

هم در دیدار پایانی نگرفته است؟
عملکرد ساپینتو بد نبود ولی در دو بازی آخر 
نیم فصل تیم نتیجه نگرفت و در خانه با مس 
رفسنجان مساوی کرد و برابر تراکتور در تبریز 
بازی ضعیفی از تیم دیدیم و بازنده از زمین خارج 
شدیم. استقلال خود را در کورس قهرمانی حفظ 
کرده بود ولی حالا کمی با صدر فاصله گرفته است. 
البته هر فرد دیگری سرمربی بود استقلال با این 

نفراتی که دارد در کورس قهرمانی قرار داشت. 
 استقلال از خلأ بازیساز خیلی ضربه 

خورده است؟
استقلال با ساپینتو زیبا بازی نمی کند و شاید 
سرمربی خواسته هایی دارد که از سوی بازیکنان 
به درستی اجرا نمی شود. اگر هافبک بازیگردان در 
نقل و انتقالات جذب شود صددرصد مشکلات 
تیم تا حدود زیادی رفع می شود. متأسفانه در 
فوتبال ایران هافبک طراح کم داریم و یکی دو 
تیم چنین بازیکنی را در اختیار دارند که بعضاً 
بازیکنان داخلی هم نیستند. بیشتر هافبک های 

ایرانی تدافعی و جنگنده هستند. 
برخی  معتقدند  هواداران  بعضی   
بازیکنان کم کاری می کنند و عامل نتایج 

ضعیف تیم آنها هستند؟
هوادار در گرما و سرما در کنار تیم است و حق 
خود می داند تا از بازیکنان بخواهد بهترین عملکرد 
خود را در زمین داشته باشند. اگر هوادار تقصیرکار 
باشد و خواسته معقولی داشته باشد هم بهتر است 
بازیکنان صبورتر باشند و آنها را تحت هر شرایطی 
طرفدار تیم بدانند. با یک شکست در کشورهای 
دیگر به ندرت هواداران اعتراض می کنند ولی 
حالا که اعتراض شده باید شرایط را مدیریت کرد 
تا هوادار به تیم دلگرم شود. حتی شده می توان 

عذرخواهی کرد تا برای تیم حاشیه ایجاد نشود. 
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